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‘Mbo-scholen nemen brede verantwoordelijkheid  

voor de rekenexamens’ 
 

Jarenlang stond Pieter Sanders met zijn voeten in de klei voordat hij op de directiestoel 

terechtkwam van Summa Zakelijke Dienstverlening. Hij begon ooit als docent lichamelijke 

opvoeding, schoolde om tot docent omgangskunde, dook de IT in, was stagebegeleider en gaf 

rekenlessen. De rode draad in alles is zijn liefde voor cijfers en rekenen, waarmee hij ook zijn rol 

vervult als penningmeester van ons bestuur. ‘Het grote succes van de coöperatie is dat bijna alle 

bekostigde en niet-bekostigde mbo-instellingen betrokken zijn en de examens afnemen.’  

 

9 oktober 2023 

 

Als directeur Summa College Zakelijke Dienstverlening opereert Pieter op vele vlakken, onder meer 

op die van de IT, de Taskforce Financiën en de stuurgroep Taal en Rekenen. In de gangen van het 

Summa College spreekt hij nog steeds studenten, maar voor de klas staat hij niet meer. Regelmatig 

hoort hij van rekendocenten dat de studenten blij zijn dat rekenen nu iets anders is dan ‘sommetjes 

maken’, wat het jarenlang geweest is. ‘Ze vinden het leuk dat het met hun dagelijkse leven te maken 

heeft’, zegt Pieter, ‘en dat er gekeken wordt naar de rekenstrategie die ze gebruiken. Bovendien zijn 

de examenresultaten heel goed.’  

 

Enorme organisatie 

 

Samen met medebestuurder Hanny Vroom leidde Pieter het vragenuurtje van het webinar voor 

rekendocenten op 29 september. Vraag na vraag kwam binnen via de chat. ‘Het was goed om te zien 

dat zoveel deelnemers de kans grepen om meer informatie over de rekenexamens te krijgen, ook al is 

niet iedereen tot het einde van het lange programma gebleven. De reacties die binnenkwamen, waren 

heel positief. Waarschijnlijk is het niet nodig om de volgende keer weer voor deze vorm te kiezen, zo’n 

webinar is een enorme organisatie en inmiddels staat ontzettend veel informatie al op de website.’ 

 

Toegewijde directeur 

 

Bijna wekelijks komt het driekoppige bestuur van de coöperatie via Teams bijeen met directeur Erik 

Degen. ‘Hij is een enorm toegewijde directeur, aan wie we veel te danken hebben en met wie we heel 

goed samenwerken.’ Eens in het jaar schuiven bestuursleden en directeur aan voor een diner om de 

banden nog meer aan te halen. ‘Het is mooi om betrokken te zijn bij een coöperatie die landelijk 

examens uitvent aan alle mbo’s en vele niet-bekostigde instellingen. Het gaat om een hele grote 

groep scholen, die een breed gedragen verantwoordelijkheid nemen om de rekenexamens in goede 

banen te leiden. Zo verloopt de vaststelling en uitgifte van de examens goed.’ 

 

Spannend moment 

 

Spannend wordt het dit schooljaar ook nog, zegt Pieter, wanneer de koppeling tot stand moet komen 

tussen de afname-omgeving van de rekenexamens en de Student Informatie Systemen (SIS) van de 

scholen. ‘Nog voor de kerstvakantie willen we de eerste koppelingen tot stand brengen’, zegt Pieter, 

die nauw bij het proces betrokken is. Als penningmeester ziet hij in de nabije toekomst nog een 

spannend moment. ‘Over twee jaar stopt de subsidie en moeten scholen gaan betalen voor de 

examens, wat zij overigens van het begin af aan al wisten. We verwachten dan ook geen verrassingen 

en gaan op het ingeslagen pad door!’ 
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